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Br.0012.3.5.2023         

 
Protokół Nr 51/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 
Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy  

ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski 
z dnia 23 maja  2023 r. 

 
Posiedzenie Komisji odbyło się w budynku przy ul. Kopernika 3, sala II piętro, w godzinach 

9:00 – 11:05. Obecni byli: Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik, Członkowie Komisji: 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Iwona Kołos, Danuta Karniewicz, Romuald Margański, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski.  

W posiedzeniu uczestniczył także Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska, Kierownik 
Referatu Finansowo Budżetowego Joanna Onufryjuk, Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz 
Jakubowski,  Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Jarosław  Kubajewski,  a w 
trybie zdalnym Sekretarz Miasta Tamara Korycka, Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr 
Selwesiuk, Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Jerzy Krasowski  (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do papierowej wersji protokołu).  

 
Dotyczy punktu nr 1 
   
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu 
nieobecna będzie Przewodnicząca Komisji Eugenia Kruk.  Otworzył posiedzenie Komisji, powitał 
wszystkich zebranych i oprosił o sprawdzenie obecności za pomocą przycisku kworum.  Na ten 
moment obecnych jest 8 radnych.  
 
Dotyczy punktu nr 2 

Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik poinformował, że obecny punkt dotyczy 
ustalenia porządku obrad. Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia podany  
w zawiadomieniu.  

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Ustalenie porządku posiedzenia Komisji.  

3. Przyjęcie Protokołu Nr 47/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2023 r.  

4. Przyjęcie Protokołu Nr 50/23 z posiedzenia Komisji w dniu 19 kwietnia 2023 r. 

5. Rozpatrzenie materiałów przedkładanych pod obrady sesji Rady Miasta.  

6. Stan przygotowań do organizacji roku szkolnego 2023/2024.  

7. Sprawy kadrowe w oświacie dotyczące roku szkolnego 2023/2024.  

8. Analiza sprawozdania o współpracy z organizacjami pozarządowymi.  

9. Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne.  

 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że Komisja przyjęła 
zaproponowany porządek obrad. 
 
Dotyczy punktu nr 3 

Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod glosowanie projekt 
protokołu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 47/23 z posiedzenia Komisji w dniu 24 stycznia 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Romuald Margański, 
Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Eugenia Kruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Wiceprzewodniczący Komisji  podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt protokołu.  
 
Dotyczy punktu nr 4 
 
Przyjęcie Protokołu Nr 50/23 z posiedzenia Komisji w dniu 19 kwietnia 2023 r. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod glosowanie projekt 
protokołu.  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Protokołu Nr 50/23 z posiedzenia Komisji w dniu 19 kwietnia 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Romuald 
Margański, Piotr Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (1) 
Eugenia Kruk 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu, Wiceprzewodniczący Komisji  podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt protokołu.  
 
Dotyczy punktu nr 5 

Sprawozdanie Zarządu z działalności spółki Społeczna Inicjatywa Mieszkaniowa KZN-PODLASKIE 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością za rok 2022 oraz I kwartał 2023 r. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji  Iwona Kołos zapytała, kto z Bielska Podlaskiego jest w zarządzie spółki?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska poinformowała, że z Bielska nie ma nikogo.  
 
Członek Komisji  Artur Maciej Żukowski zapytał, z jakiego powodu Bielsk nie wystawił swojego 
kandydata, skoro większość spółek swoich kandydatów i członków zarządu posiada?   
 
Członek Komisji  Krzysztof Grygoruk zapytał, czy mamy jakieś przeciwności losu przy działaniu, jak to 
się miewa, bo chodzą głosy, że ten projekt jest spisany na niepowodzenie w skali krajowej. Zapytał 
jak się na to zaopatrujemy, jak to wygląda?   
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz stwierdziła, że w radzie nadzorczej jeden delegat reprezentuje 
nasz teren: Łapy, Michałowo i Bielsk Podlaski. Zwróciła się z prośbą o wskazanie nazwiska tej osoby, 
która reprezentuje trzy miejscowości.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedziała, że zasady były takie, że początkowo 
miało być 6 członków do radny nadzorczej. Później, po rozmowach - jeszcze jeden członek został 
wybrany (z miasta Zambrowa). Miasto Bielsk Podlaski jest w grupie innych gmin, czyli gmina Łapy i 
gminy Michałowo. Przedstawiciel tej grupy pochodzi z gminy Łapy, jest radcą prawnym, ale nazwiska 
nie pamięta.  
 
Członek Komisji  Krzysztof Grygoruk stwierdził, że mamy przedstawiciela i nawet nie wiemy jak on 
się nazywa, nie wiemy czy ktoś w ogóle się z nim kontaktował. Zapytał, czy wiemy co tam się dzieje? 
Po takiej odpowiedz na okrętkę śmie twierdzić, że możemy mieć znikomą wiedze jak to się wszystko 
odbywa i na jakim jest etapie.    
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska wyjaśniła, że jeżeli były organizowane spotkania to 
uczestniczyła w tych z spotkaniach z Panem Kornilukiem, lub uczestniczył Pan Burmistrz i to co do nas 
należało, to takie zadania były przez nich wykonane. Nie pamięta nazwiska, ale jest to osoba, która 
ma kwalifikacje i kompetencje. Z opisu sprawozdania wynika, że spółka jest w fazie organizacji, 
przygotowań. Pan Prezes był u Pana Burmistrza oglądali teren, na którym mają być posadowione dwa 
bloki. Na razie czekamy na informacje. Sądzi, że Pan Prezes, który będzie uczestniczył w sesji powie 
coś więcej o bieżącej działalności, ale tutaj znając temat powiedziała, że zostało to dosyć dobrze 
zrobione.  Są zagrożenia (wiadomo jaka jest sytuacja rynkowa, ta makroekonomiczna). Sytuacja nie 
jest ciekawa w kontekście planowanych zamierzeń, ale w takiej samej sytuacji są również inne 
samorządy i SIMy w całej Polsce. Dobrze byłoby, żeby Państwo Radni zadawali pytania na sesji do 
Pana Prezesa.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem.  
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej S.A. w Bielsku Podlaskim 
za 2022 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz z informacji wynika, że 100% udziału ma gmina Bielsk Podlaski, a 
funkcję walnego zgromadzenia pełni Burmistrz Miasta – co to znaczy? Czy oznacza to, że ludzie się 
nie zbierają, a Burmistrz jednoosobowo podejmuje decyzje?   Na koniec roku zaciągnięto dług 
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2.941.000 zł na zakup materiału węglowego, a stan środków pieniężnych wynosił 7, dlatego 
zastanawia się po co była brana ta pożyczka, czy nie wystarczyło na zakup węgla? 
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Jerzy Krasowski wyjaśnił, że jeżeli chodzi o 
pełnienie funkcji Walnego Zgromadzenia, to jest tak jak Pani Radna powiedziała, Burmistrz Miasta 
jednoosobowo pełni tę funkcję. Jeżeli chodzi o kredyt, który na koniec roku widnieje w sprawozdaniu, 
to był zaciągnięty we wrześniu zgodnie z planowanym  harmonogramem dostaw. Spółka Polska 
Grupa Górnicza miała dostarczyć nam 3.000 ton węgla do końca grudnia, zrealizowała tylko 2.000 i 
dlatego na koniec roku był spory zapas środków finansowych, to wynikało z tego że przychody już w 
grudniu były dosyć wysokie, a planowany kredyt i zakupy finansowane z kredytu były w październiku.  
Ponieważ PGG nie wywiązało się należycie z umowy, to tę umowę wypowiedzieliśmy i ostatnia rata 
kredytu była spłacona w lutym 2023 r., chociaż pierwotny plan zakładał, że spłata kredytu nastąpi w 
kwietniu.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zapytał jakie jest oprocentowanie takiego kredytu, chodzi o to ile 
ktoś na nas zarobił, że pożyczyliśmy pieniądze na 3 miesiące, chociaż te pieniądze mieliśmy.  
 
Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Jerzy Krasowski powiedział, że przed sobą 
nie ma dokładnych danych, ale z tego co pamięta to było na poziomie ok 6%. Łączny koszt z tego 
tytułu jest w sprawozdaniu pod pozycją koszty finansowe, dotyczy to głownie tego kredytu, jest to 
82.000 zł.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedziała, że może teraz podać nazwisko tej osoby, 
która reprezentuje nasze miasto w radzie nadzorczej – to jest pan Rafał Zatyka, jest on radcą 
prawnym i pełni funkcję sekretarza rady nadzorczej.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożoną informacją.   
 
Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim w 2022 
roku. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że w materiałach przeczytała, że warsztat zajmuje 
się odśnieżaniem ulic – które to są ulicę, na jaką kotwę, czy  przystępowali do przetargu?  
Druga rzecz to budowa kanału sanitarnego przy ul. Szpitalnej, to już trwa około pół roku, a na 
poprzedniej sesji Pan Burmistrz mówił, że to kwestia tygodnia. Zapytała, czy  mieszkańcy ul. Szpitalnej 
mogą już podłączyć się do kanalizacji, czy jeszcze nie? Z tego co wie od mieszańców, to kanał jest już 
położony dość dawno, to czyżby rozliczenie tak długo trwało? Jaka jest przyczyna, że to tak długo 
trwa. W informacji przeczytała też, że bardzo zadłużone są lokalne mieszkaniowe, więc może warto 
byłoby zmienić regulamin i jeżeli ktoś pół roku w mieszkaniu komunalnym nie płaci za to mieszkanie, 
to może trzeba przenieść go do lokalu socjalnego i nie powodować większego zadłużenia. Skoro ci 
lidzie chcą mieszkań, to niech za nie płacą.  
 
Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk powiedział, że jeżeli chodzi o odśnieżanie to 
jest ono przypisane pod warsztat, miasto co roku ogłasza przetarg na odśnieżanie ulicy i w ostatnich 
latach startowaliśmy w tym przetargu w konsorcjum z firma Maksbud i ten przetarg spółki wygrały. 
Które ulice, w jaki sposób są odśnieżane , czyli zakres tych prac jest ustalany w przetargu i później jest 
przenoszony do umowy. Podział ulic pomiędzy Przedsiębiorstwem Komunalnym, a firmą Maksbud 
jest ustalany wewnętrznie, natomiast ogólny zakres jest ustalany przez zarządcę dróg, czyli miasto 
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Bielsk Podlaski. Jeśli chodzi o ul. Szpitalną, to jest ona skończona, ale od dwóch miesięcy nie możemy 
doprosić się podpisania umowy na dostawę energii w PGE, były wykonywane telefony, wysyłane 
pisma. Wszystko jest zrobione, natomiast PGE działa jak działa i od dwóch miesięcy nie możemy 
doprosić się podpisania umowy i zaplombowania licznika. Dobrze byłoby żeby mieszkańcy też 
wystąpili i napisali kilka słów na temat PGE. Przedsiębiorstwo Komunalne swoją pracę wykonało, 
inwestycja jest zrobiona, odebrana i czekamy tylko na podpisanie umowy. Jeżeli chodzi o lokalne 
mieszkaniowe,  to na dzień dzisiejszy jest ok 20 pustych lokali mieszkaniowych, które powinny być 
wynajęte przez osoby potrzebujące mieszkania, ale w tym temacie wypowie się wiceprezes. Zgadza 
się z Panią Radną, że decyzje powinny być podejmowane dużo szybciej.  
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  powiedział, że jeśli chodzi o PGE, to faktycznie 
jest problem, na ulicy przy której mieszka osoby, które wybudowały dom również mają problem z 
podłączeniem światła i to już trwa ponad pół roku.  
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że porusza temat ul. Szpitalnej, ponieważ to ludzie 
pytają, dodała że poruszy temat na sesji, aby pan prezes odpowiedział.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos zapytała, czy w firmach, w których zarządza Pan Prezes wszyscy 
pracownicy mają wypłacany dodatek strażowy? Zaznaczyła, że zwrócono się z taką prośbą żeby 
zapytać, bo podobno nie wszyscy mają, przychodzi nowy pracownik, który pracował w innej firmie 
10, czy 20 lat i dodatki nie są wypłacane.   
 
Członek Komisji  Krzysztof Grygoruk podejrzewa, że w przypadku naszych autobusów jest podobnie, 
że jest coś przeciągane po stronie PGE, ale czy Pan Prezes mógłby w kilku zdaniach powiedzieć jak to 
wygląda? Kolejny temat, to remont na oczyszczalni, chyba na maj była zaplanowana wymiana 
wadliwego urządzenia, jeżeli nie to prosi o sprostowanie kiedy to będzie i czy będzie zrealizowane w 
terminie?   
 
Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk powiedział, że termin wymiany 
sitopiaskownika był ustalony na 28 maja i to urządzenie przyjechało, zostało zamontowane, 
rozpoczęły się odbiory techniczne i technologiczne, polega to na tym, że trzeba przeprowadzić 
badania tego co jest efektem pracy oczyszczalni ścieków, próby rozruchowe. Nie widzi zagrożeń żeby 
do końca czerwca ta inwestycja nie została zrealizowana, chyba, że badania wyjdą negatywne, ale na 
dzień dzisiejszy nic na to nie wskazuje. Jeżeli chodzi o autobusy, to przetarg na obsługę tych 
autobusów był ogłoszony w ten sposób, iż w pakiecie razem z autobusami były ładowarki do tych 
autobusów. Po rozstrzygnięciu przetargów te ładowarki zostały dostarczone razem z autobusami i 
dopiero wtedy można było rozpocząć prace przyłączeniowe, aby przez te ładowarki można było 
ładować autobusy. Podziękował PGE w Bielsku  i Panu Dyrektorowi, bo dzięki dobrej współpracy z 
nim udało się ten temat załatwić i na dzień dzisiejszy czekamy tylko na zaplombowanie liczników i 
puszczenie energii. Druga kwestia to Urząd Dozoru Technicznego, bo tego typu urządzenia są 
odbierane przez UDT i w województwie podlaskim robi to jedna osoba, przyjeżdża tylko jeden dzień 
w tygodniu i tych spraw, które ma do załatwienia to siłą rzeczy trochę ma. Mówi się o tym, że to 
mozg trwać miesiąc, albo i dwa i znowu mamy problem z instytucją niezależną od nas. Zaznaczył, że 
rozmawia tam gdzie się da i stara się to ogarnąć jak najszybciej, ale pewne rzeczy są niezależne i 
pozostaje czekanie. Jeżeli chodzi o pytanie dot. dodatku stażowego to jest trochę zdziwiony, bo 
pracownicy jak mają wątpliwości  to powinni przyjść do działu kadr, ale odpowie na to pytanie. Jest 
regulamin wynagradzania zatwierdzony przez związki zawodowe i z regulaminu wynika, że dodatek 
stażowy przysługuje tym pracownikiem, którzy nabyli ten staż bez przerwy tylko i wyłącznie w 
Przedsiębiorstwie Komunalnym, natomiast jeżeli któryś z tych pracowników nie rozumie to powinien 
zgłosić się do działku kadr. Nawet pracownicy, którzy pracowali kilkanaście lat i później poszli 
popracować gdzieś indziej, ale chcieli wrócić to ich staż liczy się od początku.   
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Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożoną informacją.   
 
Informacja z działalności Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim 
w 2022 roku. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji  Krzysztof Grygoruk powiedział, że spółka istnieje już cztery lata i wobec tego zwrócił 
się z prośbą o przedstawienie na sesji jak procentowo wygląda wzrost płac w tej spółce dla wszystkich 
pracowników? 
Odniósł się jeszcze  do poprzedniego punktu, niedawno była mowa, że mamy ciężką sytuację z 
Wodami Polskimi i tam są duże problemy i padło też stwierdzenie niewydajności, wiec jeżeli można 
to prosi o informację jak się ma ta sytuacja.  
 
Członek Komisji  Danuta Karniewicz zapytała o dzierżawę pojemników - 190.877 zł , po jakim czasie 
pojemnik jest własności gospodarza? Druga sprawa, to wszyscy wiemy co się dzieje na „zatorzu”, nie 
sposób wyjść na spacer, do ogrodu, trzy tygodnie było tak że ani w dzień, ani w nocy nie można było 
wyjść, smród niesamowity. Ul. Wojska Polskiego nadal jest nieskanalizowana i może, czas się odłączyć 
od zakładu mleczarskiego. Zapytała co mamy robić z tym smrodem, nie da się żyć?  
 
Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk powiedział, że jest zaskoczony, tak 
negatywnie zawartością pytania, albo adresatem. Zwracając się do Pani Radnej zapytał  dalszego Pani 
Radna próbuje sklejać Przedsiębiorstwo Komunalne ze smrodem, który jest z Lactopolu? Są wstępne 
wyniki badan, są opublikowane na bielsk.eu, że ten smród i ten ciek wodny został zatruty przez 
Lactopol, w związku z tym Pani Radna ma większe możliwości działania i wywierania wpływu na to co 
się dzieje w Pani otoczeniu. Zwrócił się z prośbą, aby Przedsiębiorstwa Komunalnego nie sklejać ze 
smrodem, którego wytwórcą jest ktoś inny. Wydaje się, że jest to takie nie na miejscu, ta spółka ma 
swojego dyrektora, czy pracowników, ma swój zarząd, ma swoich właścicieli, w tym państwie są 
organy powołane do działania w tego typu sytuacjach i jak coś się dzieje w mieście to jest rolą i 
zadaniem władz miejskich żeby na takie działania reagować. Przedsiębiorstwo Komunalne nigdy się 
nie zajmowało i nie zajmuje się smrodem z innych firm. Radni maja inicjatywę uchwałodawcza i mogą 
podejmować pewne działania i wysyłać zawiadomienia do odpowiednich organów, żeby podjęły 
działania, są służby państwowe, które powinny strzec przed tego typu sytuacjami. Nie zna wyników 
badań, to co powiedział, to było na postawie artykułu z bielsk.eu.  
Jeżeli chodzi o pytanie Pana Grygoruka dot. taryf, to nie są dalej zatwierdzone, sprawozdanie, które 
zostało zatwierdzone dotyczy roku 2022.  Sytuacja w przedsiębiorstwie jest dramatyczna i pokazuje, 
że jeżeli dałoby się funkcjonować w normalnym otoczeniu makroekonomicznym, to oba 
przedsiębiorstwa mają potencjał, oba się rozwijają. Suma aktywów i pasywów w przedsiębiorstwie 
wynosi ponad 67.000.000 zł ,w związku z tym rozmawialiśmy na ostatniej sesji na temat 
ewentualnych pomocy z miasta  i tę pomoc należałoby zatytułować jako pomoc dla PGE. W zakładzie 
wodociągów i kanalizacji  do końca roku będzie brakowało ok 2.000.000 zł. Całe szczęście jest 
działalność komercyjna, którą ten wynik przedsiębiorstwo nadrabia.  PGE podwyższyło opłaty za 
energię elektryczną i jest to w sumie 2.0000.000 zł rocznie i te pieniądze nawet jeżeli zostaną 
przyznane na dopłaty, to one nie trafią do Przedsiębiorstwa Komunalnego, będziemy tylko 
pośrednikiem i te pieniądze przekażemy do PGE. Z drugiej strony słyszymy, że PGE ma rekordowe 
zyski – z czego te zyski się biorą? No właśnie z takiego postepowania, a to prowadzi do degradacji i 
marnacji Przedsiębiorstwa Komunalnego i to w wielu aspektach. Przedsiębiorstwa jako normalnego 
praco dawcy, jako firmy, która zajmuje się oczyszczaniem ścieków i jako płatnika podatku. To 
przedsiębiorstwo Komunalne w Bielsku Podlaskim jest największym płatnikiem podatku, nie firmy 
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budowalne. Nie firmy zajmujące się przetwórstwem różnego rodzaju, oczywiście z całym szacunkiem 
do tych firm i dokonań ich właścicieli, czy założycieli , bo mogą być i są wzorem dla wielu osób. To 
Przedsiębiorstwo Komunalne płaci ponad 2.000.000 zł podatku do Urzędu Miasta.  Uważa, że należy 
dyskutować o tym, co jest zależne od Przedsiębiorstwa Komunalnego i o tym co jest dobre, a co jest 
złe, a nie sklejać Przedsiębiorstwo ze smrodem z Lactopolu.  
Jedyne co łączyło Przedsiębiorstwo Komunalne ze Spółdzielnią Bielmlek, a później z Syndykiem to to, 
że Przedsiębiorstwo chciało kupić stację paliw i ta stacja paliw dalej stoi i niszczeje i tyle jest 
wspólnego z obecną mleczarnią.   
 
Członek Komisji  Danuta Karniewicz powiedziała, że łączy te sprawy ponieważ ścieki mieszkańców 
dwóch bloków są odprowadzane do Lactopolu, chodzi o to, żeby wreszcie się rozłączyć. Nie może być 
tak, że „ja nie jestem winny”, tam lecą ścieki. Kanalizacji na ul. Wojska Polskiego nie ma i do 2025 r. 
nie jest planowana. Jeśli chodzi o smród, to jako radna napisała do WIOŚ, nie wie jaki będzie odzew, 
ale to uczyniła.   
 
Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk zwracając się do Pani Radnej wyjaśnił, że tam 
nie lecą ścieki Przedsiębiorstwa Komunalnego, tylko ścieki mieszkańców. Faktem jest, że w ulicy 
Wojska Polskiego nie ma kanału sanitarnego i go nigdy nie było. Kanał sanitarny jest w ul. Jana Pawła 
II i istnieje możliwość poprowadzenia przyłączy kanalizacyjnych w kierunku ul. Jana Pawła II, 
natomiast w Bielsku Podlaskim i w całym kraju, przyłącza wodociągowe, czy to kanalizacyjne 
stanowią własność osób prywatnych i każdy wie, że przyłącza budują właściciele. Skoro nie ma kanału 
sanitarnego w ul. Wojska Polskiego, a jest kanał w ul. Jana Pawła II, to poprzez firmę, czy poprzez 
prywatne działki można się podłączyć. Zaznaczył, że stara się zrozumieć problem mieszkańców, 
natomiast… Pani Radna mówi, że nie ma inwestycji, to niech w końcu ktoś zacznie myśleć logicznie i 
patrzeć jaką krzywdę wyrządza ludziom poprzez działania Wód Polskich, na które już jest 
zawiadomienie do prokuratury. Za chwile państwo rani będą głosować nad uchwałę w sprawie 
wieloletniego planu inwestycyjnego i ta uchwała była opiniowana przez Wody Polskie. Powziąwszy 
informację, że nie ma zatwierdzanych taryf jedynym wyjściem było wyzerowanie inwestycji, to 
zostało zrobione. Teraz nie ma, nie tylko tej inwestycji, ale ul. Polna była wpisana i inne ulice. 
Zaproponował, aby swoje skargi skierować do Wód Polskich, bo co zrobiły Wody Polskie? Uzgodniły 
to  pozytywnie, czyli do czego to się sprowadza? Do takiej sytuacji, że koszt przenoszony na 
mieszkańca jest jedynym kryterium, a tak być nie może, to już jest degradacja infrastruktury 
istniejącej, a też brak możliwości budowy nowej infrastruktury w innych miejscach.  Z czego 
Przedsiębiorstwo Komunalne ma budować infrastrukturę, jeżeli w tym roku zapłaci 2.000.000 zł 
więcej za energie elektryczną i to znowu nie pracownicy przedsiębiorstwa powinni być adresatem 
tego, tylko PGE bądź Wody Polskie, które twierdzą, że nie ma podstaw makroekonomicznych do 
zmiany  taryf. Zapytał kiedy będzie ta podstawa, jak będziemy płacić 8-9-10, czy 20 razy więcej za 
energie elektryczką? Mieszkańcy przez tą drastyczną, czy dramatyczną sytuację może zrozumieją, że 
działanie Wód Polskich, które twierdzą że nie ma zmiany warunków i nie zmieniamy taryf i róbcie 
sobie co chcecie, możecie upaść. Zapytał co się stanie jak się zepsuje jedna, czy druga studnia, ujęcie 
wody na ul. Norwida i kto za to zapłaci? To jest infrastruktura krytyczna, która powinna być 
chroniona przez państwo, przez władzę, a do czego doszliśmy? Do tego, że jedynym celem jest cel 
polityczny.  
 
Członek Komisji  Danuta Karniewicz stwierdziła, że bloki podłączą się, jeżeli ktoś pozwoli prowadzić 
kanał sanitarny przez swoje ogródki, a gdzie mają się podłączyć mieszkańcy od ul. Prusa do ul. 
Asnyka?  
 
Prezes Przedsiębiorstwa Komunalnego Piotr Selwesiuk uważa, że radni mają wiele możliwości 
sprawowania mandatu. Dodał, że razem z Panią Radną z chęcią podpisze się pod pismem do Wód 
Polskich, że takie działania ograniczają możliwości, czy wręcz uniemożliwiają jakiekolwiek 
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inwestowanie w tym mieście. Jak będą zatwierdzone taryfy, to będzie można rozmawiać o 
inwestycjach, jak nie ma pieniędzy na uregulowanie zobowiązań do PGE, bo ktoś swteirdził, że 
energia elektryczna musi kosztować tyle, a nie inaczej, a przedsiębiorstwo musi płacić... A dlaczego 
nie wprowadzić systemu szybkiej zmiany taryf w jedną i w drugą stronę, jeżeli cena energii wzrasta o 
200% to dlaczego do taryf tego nie stosować i nie podwyższać? Przykład miasta Białystok, które 
obsługuje Wodociągi Białostockie, miasto Białystok i gmina Wasilków, nie zatwierdzono im taryfy na 
poprzednie lata, poszli do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie i tam wygrali. 
Zaznaczył jednak, że to niewiele daje bo wróciło do rozpatrzenia do ograniu pierwszej instancji i to się 
ciągnęło 2, czy 3 lata i oni już weszli w drugi okres taryfowy, bo taryfa jest zatwierdzana na 3 lata. Być 
może później spółka zadecyduje żeby iść do sądu o zwrot utraconych korzyści i sądzić się ze Skarbem 
Państwa. Zaznaczył, że przychodząc na to stanowisko nigdy nie mówił, że jest cudotwórcą, udało się 
zrobić wiele, co widać, ale mankamenty też są. Zaznaczył, że nie mając wpływu na decyzje takich 
organów przedsiębiorstwo zostało ubezwłasnowolnione,  w tym zakresie i przykro jest, że ten system 
tak funkcjonuje, a na tym tracimy wszyscy jako mieszkańcy, a nie tracą decydenci.  
 
Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożoną informacją.   
 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2023-2025, będących w posiadaniu 
Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji zwrócił się z prośbą o potwierdzenie 
swojej obecności za pomocą przycisku kworum, obecnych jest 7 radnych. Poddał pod głosowanie 
projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2023-2025, będących w posiadaniu 
Przedsiębiorstwa Komunalnego sp. z o.o. w Bielsku Podlaskim.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (2) 
Włodzimierz Borowik, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Paweł Bierżyn, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania  
i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Kierownik Referatu Finansowo Budżetowego Joanna Onufryjuk przedstawiła zmiany budżetowe 
jakich dotyczy tej punkt obrad.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie miasta na 2023 r.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Kierownik Referatu Finansowo Budżetowego Joanna Onufryjuk wyjaśniła, że ta zmiana jest 
pokłosiem zmiany uchwały w sprawie zmian w budżecie.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Bielsk Podlaski na lata 2023-2036 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 
2023-2036.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (3) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański 
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Po przeprowadzonym głosowaniu wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Informacja Burmistrza Miasta Bielsk Podlaski dotycząca umorzonych należności pieniężnych oraz 
udzielonych ulg w roku budżetowym 2022. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożoną informacją.   
 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta na 2024 rok. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Kierownik Referatu Finansowo Budżetowego Joanna Onufryjuk powiedziała, że poprzednie budżety 
obywatelskie były realizowane w ten sposób, że jeżeli dany projekt następny w kolejności z tytułu 
otrzymanej ilości głosów nie mieści się w naszym budżecie, to po prostu przechodziliśmy do 
następnego. Teraz to się zmieni, przypadku, gdy wartość kolejnego projektu z największą liczbą 
głosów przekracza kwotę pozostającą z puli środków przeznaczonych na Budżet Obywatelski, osoba 
zgłaszająca zostanie o tym niezwłocznie poinformowana telefonicznie lub za pośrednictwem poczty 
elektronicznej i przysługuje jej możliwość złożenia korekty do złożonego projektu, umożliwiającej 
realizację ze środków z pozostającej puli. Korekta powinna być złożona do Zespołu opiniodawczego 
ds. Budżetu Obywatelskiego w terminie 3 dni roboczych w wersji pisemnej w Biurze Podawczym 
Urzędu Miasta Bielsk Podlaski z dopiskiem „ Budżet Obywatelski – korekta”. 
Zastrzega się jednak, że korekta nie może przekroczyć 20% pierwotnej wartości projektu i nie może 
zmienić charakteru zgłoszonego projektu. 
 
Członek Komisji Danuta Karniewicz stwierdziła, że z zasad Budżetu Obywatelskiego wynika, że 
realizacja zadań w ramach Budżetu Obywatelskiego powinna odbywać się w ciągu jednego roku 
budżetowego. Zapytała, co będzie jeżeli w tym jednym roku się nie wyrobimy, bo przecież to bardzo 
często się u nas zdarza?  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska stwierdziła, że wolałaby, aby w tym temacie 
wypowiedział się Pan Burmistrz i Pani Skarbnik, która pracowała nad tym projektem.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przeprowadzenia na terenie miasta Bielsk Podlaski konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego jako części budżetu Miasta na 2024 rok.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Piotr Ostaszewski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 



Protokół Nr 51/23 z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, 
Promocji Miasta i Współpracy ze społecznościami Lokalnymi Rady Miasta Bielsk Podlaski z dnia  
23 maja 2023 r. 

Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Sprawozdanie z realizacji Rocznego programu współpracy Miasta Bielsk Podlaski z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2022. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożonym sprawozdaniem.  
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu 
Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego trzeciej kadencji. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zgłosił kandydaturę Pani Iwony Kołos.  
 
Członek Komisji Iwona Kołos wyraziła zgodę.  
 
Komisja wytypowała Radną Iwonę Kołos do składu Bielskiej Rady Działalności Pożytku Publicznego. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawiciela Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego trzeciej kadencji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (6) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Piotr Ostaszewski, Artur 
Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Iwona Kołos 
NIEOBECNI (2) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji. 
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Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji Artur Żukowski zgłosił kandydaturę Pani Iwony Kołos i Pana Pawła Bierżyna  
 
Członek Komisji Iwona Kołos  i Członek Komisji Paweł Bierżyn wyrazili zgodę.  
 
Komisja wytypowała Radną Iwonę Kołos  i Radnego Pawła Bierżyna do składu Bielskiej Rady 
Działalności Pożytku Publicznego. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru przedstawicieli Rady Miasta Bielsk Podlaski do składu Bielskiej 
Rady Działalności Pożytku Publicznego czwartej kadencji.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (7) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Iwona Kołos, Piotr 
Ostaszewski, Artur Maciej Żukowski 
NIEOBECNI (2) 
Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania  
i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poprosił o potwierdzenie obecności 
za pomocą przycisku kworum, obecnych jest 6 osób. Poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu do zaopiniowania zgłoszonych kandydatów na 
ławników do sądów powszechnych.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Danuta Karniewicz, Piotr Ostaszewski 
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NIEOBECNI (3) 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu Wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania  
i stwierdził, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 
Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
 
Członek Komisji  Danuta Karniewicz uważa, że należy poczekać aż zostanie zaprzysiężony nowy rady i 
wtedy można powołać nową osobę.  
 
Sekretarz Miasta Tamara Korycka wyjaśniała, że podjęcie tych projektów uchwał to formalność, 
ponieważ jak państwo radni wiedzą to Radny Krzysztof Grodzki  zrzekł się mandatu i to tylko kwestia 
formalnego wycofania jako członka komisji. Pani Radna mówi, że nowy radny… oczywiście to będzie 
jego decyzja do jakich komisji będzie chciał wejść i wówczas, w czasie sesji pojawią się projekty 
uchwał na tej sesji, kiedy państwo radni będą mogli poprzeć kandydaturę nowego radnego do 
komisji.  
 
Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji do spraw Inwestycji, Gospodarki 
Przestrzennej i Komunalnej, Rozwoju Gospodarczego oraz Porządku i Bezpieczeństwa Publicznego 
Rady Miasta Bielsk Podlaski.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Ostaszewski 
NIEOBECNI (3) 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i 
Rekreacji oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady 
Miasta Bielsk Podlaski. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 
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Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w składzie osobowym Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji 
oraz Rodziny, Zdrowia, Promocji Miasta i Współpracy ze Społecznościami Lokalnymi Rady Miasta 
Bielsk Podlaski..  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Paweł Bierżyn, Włodzimierz Borowik, Krzysztof Grygoruk, Danuta Karniewicz, Artur Maciej Żukowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Piotr Ostaszewski 
NIEOBECNI (3) 
Iwona Kołos, Eugenia Kruk, Romuald Margański 
 
Po przeprowadzonym głosowaniu wiceprzewodniczący Komisji podał wyniki głosowania i stwierdził, 
że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
Dotyczy punktu nr 6  

Stan przygotowań do organizacji roku szkolnego 2023/2024. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  przytoczył treść przedłożonego sprawozdania. 
Otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedziała, że martwi się o to, że nie wszystkie dzieci ze szkół 
podstawowych znajdą miejsca w szkołach średnich. Zapytała, czy rzeczywiście jest tak duży problem?  

Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski  uważa, że to pytanie nie jest do nas, bo 
naszym zadaniem jest zapewnienie miejsc w przedszkolach i szkołach podstawowych, natomiast 
zadaniem statutowym powiatu jest prowadzenie szkół ponadpodstawowych i zabezpieczenie 
dzieciom miejsc w tych szkołach, to jest zadanie Starosty.   

Członek Komisji Danuta Karniewicz powiedział, że pyta, ponieważ wie, że Pan Kierownik uczestniczy 
w tych różnych spotkaniach, gdzie są przedstawiane oferty szkół średnich. Musimy współpracować i 
wiedzieć mniej więcej jak to będzie wyglądało, zdaje sobie sprawę, że to zadanie powiatu, ale 
rozeznanie też by nie zaszkodziło. 

Kierownik Referatu Oświaty i Kultury Eugeniusz Jakubowski  wyjaśnił, że na takich spotkaniach, to 
szkoły chcą pozycjach jak najwięcej uczniów, bo wiąże się to z pracą szkoły i z pracą dla nauczycieli. 
Żaden z dyrektorów nie narzeka, że jest za dużo dzieci. Uważa, że w Bielsku nie będzie z tym 
problemów, myśli że może być problem w dużych miastach, gdzie uczniowie wybierają renomowane 
licea. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożoną informacją.   
 
Dotyczy punktu nr 7 
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Sprawy kadrowe w oświacie dotyczące roku szkolnego 2023/2024. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  poinformował, że ten punkt był ujęty w 
sprawozdaniu omawianym w punkcie 6. 
 
Dotyczy punktu nr 8  

Analiza sprawozdania o współpracy z organizacjami pozarządowymi. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji uznał, że członkowie komisji 
zapoznali się z przedłożoną analizą.  

Dotyczy punktu nr 9 

Dyskusja, wolne wnioski, sprawy różne. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Włodzimierz Borowik  otworzył dyskusję.  
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk powiedział, że Pan Burmistrz za pośrednictwem portalu 
Facebook poinformował o remoncie naszego reliktu zwanego muszlą. Radny zwrócił się z prośbą o 
przygotowanie na sesję dokładnego sprawozdania na co będą przeznaczone te środki, co będzie 
zawarte w tej kwocie i skąd pomysł.   
Zwracając się do Zastępcy Burmistrza Miasta Bożeny Zwolińskiej przypomniał, że deklarowała swoją 
pomoc przy załatwianiu desek na ławki, Pani Burmistrz mówiła, że ma znajomości i chętnych ludzi, 
którzy bezpłatnie, w ramach dobrej współpracy mogą pomóc, jak tak jak to miało miejsce pod 
ratuszem. Z tego miejsca jeszcze raz podziękował firmie Ramidrew za bezpłatnie udostępniony 
materiał.  
 
Członek Komisji Paweł Bierżyn powiedział, że ma kilka spraw i prosi o informację: 

1. Sportowa Polska – na jaką inwestycje miasto złożyło wniosek na dofinansowanie? 
2. Jaka firma wygrała przetarg na koszenie parków, placów zabaw itd. Zwrócił się z prośbą o 

przekazanie harmonogramu prac. Trawa już jest po kolana, więc warto byłoby zająć się tą 
sprawą.   

 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk powiedział, że jest teraz taki nurt proekologiczny, nie koszenia i 
zostawiania, żeby te trawy rosły, tylko w innych miastach są łąki kwiatowe, a nie po prostu 
zaniedbane trawniki. Park wygląda jak wygląda, dziś coś tam się dzieje, ale już ludzie na portalach 
społecznościowych się śmieją i są osoby niekompetentne,  piszą, że mogą pomóc w naprawie sprzętu 
dla Urzędu Miasta, bo nie wiedza, że to jest zlecone. Jest taki wydźwięk, który panuje w sieci na 
temat pracy urzędu, to ma setki tysięcy wyświetleń i ludzie się śmieją, tak to jest odbierane.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska stwierdziła, że nie bierze odpowiedzialności jaki 
poziom intelektualny jest u osób wypowiadających się w  mediach społecznościowych, nie ma 
zielonego pojęcia, nie czyta tego. Powiedziała, że jeżeli Pan Radny cokolwiek wie, a ma wiedze, bo 
jest radnym już jakiś czas to prosi, aby wyjaśniał, że trwają odpowiedne procedury. Jeśli chodzi o 
koszenie,  bodajże w piątek została podpisana umowa przez Burmistrza i będą trwały już normlane 
czynności i prace. Pieniędzy jest niedużo, ale w miarę możliwości będzie koszone. Zgadza się z tym, że 
nie są to kwietne łąki, ale mamy też zmianę klimatu, wiec dobrze byłoby żeby ta trawa rosła, bo ona 
po ścięciu szybciej wyschnie.  Harmonogram jest i będziemy kosić w zależności od wyznaczonych 
miejsc. Parki na pewno będą brane pod uwagę. Pan Radny mówi o jakiś takich, nie chce pana 
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obrażać, ale Pan Radny chyba nie pamięta… Pan rozmawiał z firmą, która załatwiła deski wokół 
ratusza, tak to była niewielka ….. i osobiście dziękowała firmie w imieniu Pana Burmistrza i własnym 
za uczynioną darowiznę. W pozostałym zakresie mówiła, że ma znajomego, który sprzeda po bardzo 
niewielkiej cenie deski, które już zostały zagospodarowane. Trzecia sprawa jest taka, że muszla, a 
zwłaszcza podest  jest w stanie zagrażającym bezpieczeństwu osób korzystających (np. przez zespoły) 
i dlatego też potrzebne są te prace. Zakres rzeczowy został ograniczony przez Pana Burmistrza, więc 
to nie będzie tak jakbyśmy sobie chcieli. Powodem oczywiście jest brak środków.  
 
Kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień Publicznych Jarosław  Kubajewski poinformował, że 
jeżeli chodzi o Sportowy Bielsk, to zostało złożone na boisko plażowe i zostało to uzgodnione z 
dyrektorem MOSiR. O czesarce było rozważane, ale to jest jako wyposażenie, na to nie ma 
dofinansowania.  
 
Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska powiedziała, że mówiła że referaty borykają się z 
niedoborem środków finansowych na bieżące utrzymanie. Zakres prac zlecanych przez Burmistrza dla 
firm jest zmniejszany i przy takiej samej obsadzie kadrowej naszych pracowników fizycznych, jaka 
była, to oni z kolei mają zwiększany zakres prac. I ta jakość przy takim niedoborze finansowym może 
być różna. Stwierdziła, że może tylko narzekać, że tych pieniędzy nie ma. Wiadomo jaka jest sytuacja 
samorządów. Jest drożyzna i nie chce się wypowiadać, bo radni doskonale o tym wiedzą.  
 
 
Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zwrócił się z prośba o udostepnienie harmonogramu koszenia 
zieleni. Odniósł się to tego, że ma kogoś umoralniać na portalach, uważa że to ogólnodostępny portal 
i każdy może wejść i może zobaczyć, co tam się wypisuje.  Zaznaczył, że nie mówi tego po złości.  

Zastępca Burmistrza Miasta Bożena Zwolińska stwierdziła, że zna ten portal i jak Pan jest radnym i 
ma wiedzę to trzeba pewne rzeczy wyjaśniać. Mieszkaniec może być niezorientowany. Licytowanie 
się nie ma sensu. 

Członek Komisji Krzysztof Grygoruk zaznaczył, że się z Panią Burmistrz nie licytuje, nie zaczyna 
wypowiedzi od obrażania, bo nie jest tak wychowany. Stwierdził, że merytorycznie przekazuje co wie 
i tego samego oczekuje od Zastępy Burmistrza.  

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji Wiceprzewodniczący Komisji podziękował 
zebranym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady komisji.  
 
Na powyższym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:  
M. Germaniuk 
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